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"Niezabezpieczone" lokalne przejazdy kolejowe - to temat, który "bierze na warsztat"
posłanka Lewicy Monika Falej. Natomiast składająca dzisiaj ślubowanie nowa radna Rady
Miejskiej w Iławie Katarzyna Dzik wśród swoich priorytetów wymienia kontakt z
mieszkańcami, a także sprawy kobiet i ekologii.

Za nami krótka konferencja prasowa z udziałem wymienionych pań, a także
przewodniczącego lokalnych struktur SLD Marcina Woźniaka.

Rozpoczęła Monika Falej.

- Jako posłanka Lewicy w Sejmie bardzo mocno się interesuję regionem iławskim
- mówiła. - Złożyłam interpelacje związane z przejazdami kolejowymi. Mam
nadzieję, że rząd się do tego ustosunkuje i będzie bezpieczniej. Pendolino będzie
gnało z prędkością ponad 200 km/h, a lokalne przejazdy są niezabezpieczone. To
powoduje też duże korki i uciążliwość dla mieszkańców i mieszkanek tego
miasta. 



Posłanka zapowiedziała też otwarcie swojego biura poselskiego.

- Jestem z tego terenu, pracuję dla tego terenu i będę starała się to dalej robić.
Jestem do Państwa dyspozycji - zapewniła.

O swoich priorytetach w pracy w iławskim samorządzie opowiedziała podczas konferencji inna
kobieta Lewicy, iławianka Katarzyna Dzik.

- Jest mi bardzo miło, że będę mogła reprezentować Lewicę w samorządzie.
Moim priorytetem jest kontakt z mieszkańcami. Będę chciała się kontaktować
poprzez biuro radnej - nie tylko raz w miesiącu, ale trzy razy w tygodniu, na ulicy
Andersa 1B, w poniedziałki, środy i piątki - powiedziała. - Jestem bardzo
szczęśliwa; długo czekałam na ten dzień. Wszyscy wiedzą, jakie są moje
priorytety w działalności; są to przede wszystkim sprawy kobiet i ekologii.

Nowa radna, która dzisiaj składa w iławskim ratuszu ślubowanie, deklaruje chęć współpracy ponad
politycznymi podziałami.

- Musimy się skupić na sprawach ważnych, merytorycznych, a nie ideologicznych
- mówiła. - Liczę na dobrą współpracę ze wszystkimi radnymi, bez względu na
opcję, bo to trudny rok, są duże braki w budżecie.

W konferencji wziął udział jeszcze przewodniczący lokalnych struktur SLD Marcin Woźniak.

- To jest czas, kiedy Lewica zwiększa swoje działanie na tym terenie; łączymy siły
- stwierdził. - Nowa Lewica to będzie też nowa jakość w działaniu. Posłanka
Monika Falej jest aktywna na tym terenie, a Katarzyna Dzik wzmacnia nasze
moce [w radzie, gdzie dotychczas był tylko jeden radny reprezentujący to
środowisko, Edward Bojko - przyp.red.].

Iława. Na konferencji prasowej Lewicy.
Zdjęcia, wideo: Info Iława.
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